



MUSEO PICASSO

EN This year marks the 50th anniversary of Pablo Picasso's death. The city where he lived exhibits more than 40,000 of his masterpieces.
FR En commémoration du 50^e anniversaire de la disparition de Pablo Picasso, la ville où il vécut expose plus de 40000 chefs-d'œuvre de l'artiste.

Opens from Tuesday to Sunday from 10:00a.m. to 7:00p.m.
Ouvert du mardi au dimanche de 10h à 19h
www.museupicasso.bcn.cat



COMPARTIR BARCELONA

EN Chefs from twice Michelin-starred Disfrutar are behind this Mediterranean eatery that elevates traditional recipes. The mozzarella and truffle brioche and the Iberian rice are a blast.
FR Les chefs du restaurant méditerranéen Disfrutar (doublement étoilé au Michelin) subliment les recettes traditionnelles. La brioche à la mozzarella et à la truffe ainsi que le riz à l'espagnole sont incroyables!
Carrer València, 225
www.compartirbarcelona.com



H10 MARINA BARCELONA

EN What used to be the home of sailors, merchants and traders in the 13th century is today a lively cultural hotspot and one of the best barrios to stay.
FR L'ancien quartier des marins, commerçants et négociants du 13^e siècle est devenu un haut lieu culturel, un quartier très vivant et un des *barrios* les plus agréables pour votre séjour.
Av. del Bogatell, 64
www.h10hotels.com

TIP → 1

EN Barcelona's cocktail scene is booming. Paradiso's new cocktail menu celebrates the evolution of humanity through mixology.
FR Les bars à cocktail de Barcelone sont en plein essor. La nouvelle carte des cocktails du Paradiso retrace l'évolution de l'humanité à travers le prisme de la mixologie.

Ranked No. 1 of The World's 50 Best Bars
Numéro 1 des World's 50 Best Bars
Carrer de Rera Palau, 4
www.paradiso.cat



CASA VICENS

EN Head to Gràcia neighbourhood and discover one of the most unknown modernist masterpieces in town, a summer residence commissioned to architect Antoni Gaudí.
FR Dirigez-vous vers le quartier de Gràcia, à la découverte de l'un des joyaux modernistes les moins connus de la ville: une résidence d'été construite par l'architecte Antoni Gaudí.

www.casavicens.org

Texts → David Palacios Photos → Miquel Coll Molas-Museu Picasso, Joan Valera, Barcelona Turisme, David Cardelus-Casa Vicens

🕒 2H15 ☀️ 7 DIRECT LUXAIR FLIGHTS/WEEK*

Barcelona

SPAIN

EN Summer is the best season to plunge into the Mediterranean Sea and enjoy the endless plans that the city has to offer, from architecture to art museums and gastronomy.

FR L'été est la meilleure saison pour profiter de la mer Méditerranéenne et de tout ce que la ville peut offrir, de l'architecture aux musées d'art en passant par la gastronomie.